
دولـت مصـمم اسـت تـا شرایـط را
ــر و ــگ و هن ــرای اعتلای فرهن ب

رسانه مهیا کند
مراسم اختتامیه هفتمین جشنواره رسانه ای ابوذر استان قزوین روز
پنجشنبه با حضور اسماعیلی ، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ؛ آیت الله
عابدینی، امام جمعه؛ اعلایی استاندار، دکتر فاطمه محمدبیگی،
نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی جمعی از معاونین سپاه صاحب
الامر عج ، مدیران و خبرنگاران رسانه های استان قزوین در سالن

اجتماعات مجتمع لاله قزوین برگزار شد.

محمد مهدی اعلایی استاندار قزوین در این مراسم گفت: رسانه های
استان قزوین باید ظرفیت های قابل توجه استان رادر سطح ملی معرفی

نمایند چرا که این ظرفیت هابه معرفی جدی نیاز دارد  .

وی گفت: روز پنجاه بدر در قزوین بهترین فرصت و مناسبت منحصر به
فردی است که توام با جشن و شادی و نیایش است و می تواند به معرفی
ظرفیت های شاخص استان کمک کند. مناسبت پنجاه بدر یکی از ظرفیت
هایی است که می تواند قزوین را معرفی کند زیرا در جاهای دیگر
ظرفیت های کمتر ازقزوین توانسته به معرفی مناطق کمک کند مانند

گلاب گیری که باید روی آن تمرکز کنیم. 

اعلایی درپایان افزود: باید اذهان عمومی را به این مناسبت هدایت
کنیم تا همه مردم ایران با این خطه و استعدادهای بی نظیر و منحصر

بفرد آن آشنا شوند. 

آیت الله عابدینی امام جمعه قزوین هم در این مراسم گفت: همه باید
تابع انبیا و اولیا باشیم و بدانیم درقیامت دیگر تعداد مخاطب مهم
نیست بلکه تاثیرگذاری و اخلاق مداری و مبلغ دینی بودن اهمیت
دارد.رسانه ها باید مبلغ رسالت الهی باشند تا تا کارشان ماندگار

شود.

امام جمعه قزوین بیان کرد: ایه بیست سوره یس و ایاتی از سوره قصص
برای خبرنگاران می تواند سرمشق باشد که دنبال پیامبران حرکت

کنید. 
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وی افزود:  شما رسانه ها باید به سراغ مبارزه با فساد و رانت
خواری و زمین خواری بروید و جوانمردانه در مسیر بیان مشکلات و کمک

به حل آنها و توسعه استان مشارکت کنید. 

دکتر اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز در مراسم اختتامیه
هفتمین جشنواره رسانهای ابوذر در قزوین گفت: ابوذر نماد انقلابی
گری است و یک جریان سازنده و تاثیرگذار محسوب می شود و نامگذاری
جشنواره رسانه بنام این شخصیت والای اسلامی بسیار با معنا و منطقی

است.

وی افزود: اخلاص، مجاهدت، صراحت و انقلابی گری از ویژگی های ابوذر
بود و این شخصیت زبان برنده اسلام و پیامبر بود و این جشنواره

الگویی تمام عیار را معرفی می کند که ارزشمند است. 

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تصریح کرد: جنگ رسانه امروز فراگیر شده
و با تروریسم رسانه ای روبرو  هستیم و جریان مقابل هیچ ابایی از

دروغ و تهمت و تهدید ندارد.

وی با اشاره به اغتشاشات اخیر در کشور و نقش رسانه های خارجی
تاکید کرد: رسانههای بزرگ با پولهای نامشروع پشت توطئه اخیر علیه

ملت ایران بودند، اما نور پاک انقلاب خاموش شدنی نیست.

وزیر فرهنگ و ارشاداسلامی گفت: جریان رسانه ای  امروز در خط مقدم
جنگ رسانه ای قرار دارد و ما با همه داشته های نیروهای جوان و
انقلابی مقابله خواهیم کرد اما چون جنگ بسیار گسترده و رقیب از
همه امکانات برخوردار است باید همه داشته ها را به میدان آورده و

کار سخت را با قدرت انجام دهیم. 

وی بیان کرد:  در این میدان نبرد سخت نیازمند تقویت رسانه هستیم
و باید توان و تدارکات را افزایش دهیم.

دکتر اسماعیلی افزود: دولت مصمم است تا شرایط را برای اعتلای
فرهنگ و هنر و رسانه مهیا کند و ما خود را مسئول می دانیم به جای

شعار کارنامه ارایه دهیم و این کار خواهد شد.

وی بیان کرد: دشمن با همه توان کمر همت بست تا جشنوار ها برگزار
نشود و یا بی رونق باشد اما به لطف الهی در دهه فجر این جشنواره

ها هم باشکوه و هم پر رونق بود.

دکتر اسماعیلی در پایان افزود: انتظار داریم رسانه ها به صحنه



بیایند و ما هم کمک به رسانه های جبهه انقلاب و کانونهای مذهبی را
رسالت خود می دانیم و اعلام می کنیم هیچ محدودیتی برای حمایت از

جریان سالم و پیشرو در عرصه فرهنگ و هنر و رسانه نداریم.


